
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros, Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és
Környezetvédelmi Bizottságának 2016. november 21-én 17.30 órakor kezdődő nyilvános üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Varga László bizottsági elnök

Blaskó Sándor bizottsági tag
Oláh Ferenc bizottsági tag
Csomor Lajos bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: dr. Veres Margit polgármester

Dr. Lipták János aljegyző
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Emődi Sándor beruházási osztályvezető

Továbbá:
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Balmaz Szociális Szövetkezet részéről: Salánki Ágnes elnök 

Varga László bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 4
fővel határozatképes.

Varga László bizottsági elnök
A bizottság  megkapta  a  7.  napirendi  ponthoz  tartozó  előterjesztést,  mely  nem  került  pénteken
kiküldésre. Továbbá a napirend módosulna annyiban, hogy lenne még egy előterjesztés, melyet meg
kellene  tárgyalnunk:  Előterjesztés  a  települési  mezei  őrszolgálatról,  a  mezőőri  járulékról  szóló
21/2015.  (XI.  30.)  önkormányzati  rendelet  módosítása  tárgyában.  Ez egy sürgősségi  előterjesztés,
melynek testületi ülésre való beengedését az Ügyrendi Bizottság a holnapi ülésén fogja tárgyalni. Mi
most előzetesen véleményezzük. Még egy dolog lenne, a napirendi pontok sorrendjén is változtatnék,
elsőként az 5. napirendi pontot, majd a 6. napirendi pontot tárgyalnánk, és utána haladnánk a meghívó
szerint. Ki az, aki egyetért a módosított napirenddel?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 4
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1.  Előterjesztés  a  Balmazújváros  Vörösmarty  u.  1/a.,  volt  óvoda  épület  konyha  szárnyának
bérbeadása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2. Előterjesztés többlettámogatás megítélése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Előterjesztés  az önkormányzat 2016. évi  költségvetéséről  szóló 5/2016.  (II.  10.)  önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
4. Előterjesztés a helyi adókról szóló 29/2012. (XI. 29.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1



5.  Előterjesztés  Balmazújváros  városközpontjában,  a  gyógyfürdő  környezetében  gyógyhellyé
nyilvánítás kezdeményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
6.  Előterjesztés  a  Debreceni  Tankerületi  Központtal  kötendő  helyiséghasználati  megállapodás
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
7. Előterjesztés a Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
8.  Előterjesztés  a  települési  mezei  őrszolgálatról,  a  mezőőri  járulékról  szóló  21/2015.(XI.  30.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Demeter Pál és Hegedűs János bizottsági tagok megérkeztek az ülésre, így a Bizottság létszáma 6 főre
változott.

1. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújváros  Vörösmarty  u.  1/a.,  volt  óvoda  épület  konyha
szárnyának bérbeadása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? 

Salánki Ágnes elnök, Balmaz Szociális Szövetkezet 
2015-ben 13 millió forintot kaptunk a Belügyminisztériumtól közfoglalkoztatásban azzal, hogy 1,4
millió  forintot  ad  az  önkormányzat  önerőben,  11  millió  forintot  a  Belügyminisztérium  ad
támogatásként  úgy,  hogy  2016.  augusztus  29-ig  létre  kell  hoznia  szociális  szövetkezetet,  ami  a
tésztagyártásra  épül.  Ezt  a  szociális  szövetkeztet  létrehoztuk,  fenntartjuk,  most  már  fogjuk  tudni
vásárolni a lisztet és a tojást. Az önkormányzat kezelésében lévő épületben folyik ez a tésztagyártás.  

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslat a./ alternatívájával?

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

109/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújváros Vörösmarty u. 1/a., volt óvoda épület konyha szárnyának bérbeadása
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  Balmazújváros  Vörösmarty  u.  1/a.,  volt  óvoda épület  konyha  szárnyának  bérbeadása  tárgyában
készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  a./  alternatíváját  javasolja  elfogadásra  a  Képviselő-
testületnek. 

Salánki Ágnes távozott az ülésről.
Dr. Orcsik István bizottsági tag megérkezett az ülésre, így a Bizottság létszáma 7 főre változott.

2. napirend: Előterjesztés többlettámogatás megítélése tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?
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Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

110/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

Többlettámogatás megítélése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  többlettámogatás  megítélése  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Gencsi Zoltán távozott az ülésről.

3. napirend: Előterjesztés az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II. 10.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Ehhez az előterjesztéshez kaptunk egy plusz anyagot. Megkérem osztályvezető asszonyt, mondja el
kiegészítését ezzel kapcsolatban.

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
A kiküldött  testületi  anyag  a  szeptember  30-i  állapotot  tükrözi,  ahogyan  a  saját  költségvetési
rendeletünkben  is  előírtuk,  illetve  jogszabály  is  előírja,  hogy  negyedévente  a  rendeletünket
módosítjuk.  Ettől  el  lehet  térni,  ez  az  újabb anyag  az  október  31-i  állapot,  mely  egy rendkívüli
rendelet-módosítás,  amit  az  indokol,  hogy  októberben  döntöttünk  arról,  hogy  a  Thermál  Hotel
Balmaz-t  meg  kívánja  venni  az  önkormányzat  hitelből.  Viszont  hitelfelvételt  most  már  csak  úgy
kezdeményezhetünk, amennyiben a kormány adósságkeletkeztető ügylethez való hozzájárulását adja.
Ezt a kérelmet a mai napon lehet utoljára becsatolni ebben az évben, ehhez viszont csatolni kell a
rendeletünk olyan módosítását, ami ezt a feltételezett ügyletet is tartalmazza. Ha ez nem jön létre,
akkor ezt visszacsökkentjük, de az október 31-i állapot már tartalmazza a hitelfelvétel oldalon a 230
millió forint hitel összegét,  illetve a fejlesztések oldalon a hotel  beszerzését.  Október hónapban is
kaptunk állami  támogatást,  de a tematikája  végül  is  ugyanaz,  mint  a  szeptember  30-i  állapot.  Az
október  31-i  állapot  nem  a  szeptember  30-ainak  a  módosítása,  hanem  az  eredeti  költségvetési
rendeletünknek,  mint  ahogyan  a  szeptember  30-i  is  az  eredeti,  február  10-én  elfogadott
költségvetésünknek a módosítása.  Az október  31-i  állapothoz  tartozó előterjesztéshez tartozik egy
határozati javaslat is, aminek kitekintő határozat a neve. Ezt a határozatot szintén ehhez a kérelemhez
kell csatolni, ami azt mutatja be, hogy mennyi az önkormányzat saját bevétele, illetve tartalmazza ezt
a fizetési kötelezettséget, amennyiben a hitelfelvételt jóváhagyják és felvételre kerül a hitel. Ebben
ugyanis  azt  vizsgálják,  hogy a  saját  bevételünk  a  helyi  adóból,  illetve  a  pótlék,  bírság,  mezőőri
járulékból származó összeg 50%-át a felveendő hitel nem haladhatja meg, de mivel hitelünk jelenleg
nincs és az éves törlesztési kötelezettségünk 25 millió forint lenne, ezért elvileg pénzügyileg ennek
akadálya nincs. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a szeptember 30-i állapot szerinti rendelet-tervezettel?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, és meghozta az alábbi határozatot:
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111/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II. 10.) önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II. 10.) önkormányzati rendelet módosítása
tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, és meghozta az alábbi határozatot:

112/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat kitekintő határozata

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II. 10.) önkormányzati rendelet módosítása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért az október 30-i állapot szerinti rendelet-tervezettel?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, és meghozta az alábbi határozatot:

113/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II. 10.) önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
az önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 5/2016. (II. 10.) önkormányzati rendelet módosítása
tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4. napirend:  Előterjesztés  a  helyi  adókról  szóló  29/2012.  (XI.  29.)  önkormányzati  rendelet
módosítása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Az érintett polgártársaink nem fizetnek adót, vagy csak a kommunális adót fizetik?

dr. Veres Margit polgármester
Elkezdte  ellenőrizni  az  adócsoport  a  kommunális  adófizetési  kötelezettséget  és  az  építményadó
fizetési  kötelezettséget.  Ennek  során  derült  ki,  hogy azok  a  külterületi  ingatlanok,  amelyek  nem
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mezőgazdaság céljára hasznosítottak, mindegy, hogy lakás céljára szolgálnak, akkor is építményadó
fizetési  kötelezettséget  kell,  hogy teljesítsenek.  Nagyon sokan jöttek be és kerestek meg,  akik pl.
Nagyháton laknak és lakás céljára szolgáló helyiségben élnek, aminek használatbavételi  engedélye
van, vagy olyan is megkeresett Nagylaposról, hogy az ott lakás céljára van előírva, de nem zártkert,
tehát a zártkertet ne, mert az senkinek nem érdeke, hogy egy zártkert családi házas övezetté váljon.
Illetve  a  Keleti  parti  ingatlanok  sem  tartozhatnak  ebbe  bele,  hiszen  azokon  nem  lehet
használatbavételi engedélyt szerezni lakás céljára. Csak azokra az ingatlanokban élőkre, akik valóban
külterületen,  akár tanyán,  akár Nagyháton,  akár tanyaközpontban élnek és lakásban élnek, aminek
használatbavételi engedélye van és a földhivatalnál bejelentett. Bevétel kiesést nem jelent, mert eddig
is kommunális adót fizettek. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

114/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A helyi adókról szóló 29/2012. (XI. 29.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  helyi  adókról  szóló  29/2012.  (XI.  29.)  önkormányzati  rendelet  módosítása  tárgyában  készült
előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

5. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros  városközpontjában,  a  gyógyfürdő  környezetében
gyógyhellyé nyilvánítás kezdeményezése tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás? 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Mennyi a költségvonzata?

Dr. Veres Margit polgármester
Még nem tudjuk. A jövő évi költségvetésben tudunk döntéseket hozni erről. Az indításhoz szükséges
az, ha már gyógyturizmussal foglalkozunk, és ilyen vizünk van, gyógyászatra alkalmas, a gyógyhellyé
minősítést  próbáljuk elindítani.  Ez  még  az  első  döntés,  ehhez  a  forrást  mellé  kell  tennünk.  Nem
tudjuk, mennyibe kerül, le is lehet bármikor állítani a folyamatot. 

Demeter Pál bizottsági tag
Ez nagyjából milyen hosszú folyamat?

dr. Veres Margit polgármester
Hosszú folyamat, akár egy éves időszak is lehet. Meglátjuk, mennyi lesz a költsége, milyen lesz a
nyeresége a város számára és utána fogunk tovább lépni benne. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Ha már gyógyhely leszünk, az plusz jogosítványokat, pályázati lehetőségeket biztosít, de ezt alá kell
támasztani papírral, hogy tényleg az vagyunk.
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dr. Veres Margit polgármester
Nem csak a fürdő vonatkozásában lehet pályázni, ha gyógyhely vagyunk, hanem erre a tevékenységre
épülő egyéb vállalkozások, a vendéglátás, a gyógyászat, a turisztikában is lehet külön pályázni, ha
gyógyhelyek vagyunk.

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért az a./ alternatívával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

115/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

Balmazújváros városközpontjában, a gyógyfürdő környezetében gyógyhellyé nyilvánítás
kezdeményezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  Balmazújváros  városközpontjában,  a  gyógyfürdő  környezetében  gyógyhellyé  nyilvánítás
kezdeményezése  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  a./  alternatíváját  javasolja
elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

6. Előterjesztés a Debreceni Tankerületi Központtal kötendő helyiséghasználati megállapodás
tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? 

dr. Veres Margit polgármester
Van egy kipontozott  rész a helyiséghasználati megállapodásban, hogy mennyi  az az éves díj, amit
fizetünk. A költségeket évente megnézve, durván a takarítással és a hulladékszállítással együtt egy
600.000,- Ft-os költség várható a jövő évre. Én ezt fogom közölni a holnapi nap folyamán a KLIK
igazgató  asszonyával,  hogy  ennyi  az  a  költség,  ami  nekünk  felmerül.  A gáz,  a  víz,  a  villany
használatot,  a  hulladékszállítást  kellett  ide  számolni,  illetve  a  takarítást  mi  fogjuk  végezni,  így
takarítási költséget is számoltunk, ez a 600.000,- Ft-ban benne van. A megállapodásban Ft/hó van
meghatározva, de a 600.000,- Ft egy évre van meghatározva. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

116/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A Debreceni Tankerületi Központtal kötendő helyiséghasználati megállapodás tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  Debreceni  Tankerületi  Központtal  kötendő  helyiséghasználati  megállapodás  tárgyában  készült
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

7. Előterjesztés a Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában
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Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

dr. Veres Margit polgármester
Az  önkormányzat  által  bekért  igazságügyi  szakértői  vélemény  nettó  39.000.000,-  Ft,  bruttó
49.530.000,- Ft-ról szól. Az óvoda által  bekért igazságügyi  szakértői véleményben 34.100.000,- Ft
szerepel. Ez már tavasz óta terítéken van, hiszen már tavasszal megkeresett az egyházmegye azzal,
hogy megvennék az  óvodát.  Több ajánlat  érkezett,  az  egyházmegyétől  34 millió  forintra  érkezett
ajánlat, az általános iskola ajánlata 39 millió forintra érkezett, ez az az összeg, amire felértékelte az
értékbecslő,  illetve azt mondta,  mivel egyeztettem velük, hogy ennyi  a mi igazságügyi  szakértőnk
szerint. Azt mondták, hogy ők ezt tudják vállalni és erre természetesen ajánlatot is adnak. Beszéltünk
Kocsis  atyával,  de  a  katolikus  egyház  nem szándékozik  óvodát  alapítani.  Tudtommal  a  jelenlegi
plébános úr tanít az egyházi iskolában hittant a katolikus gyerekek számára, ő továbbra is végzi ezt a
tevékenységet,  de  nem  tudnak  fenntartani  önálló  óvodát.  Mivel  óvodaként  működik,  két  ajánlat
érkezett és az intézmény ajánlata érkezett erre a 39 millió forintos összegre.

Varga László bizottsági elnök
A határozati javaslati pontokról külön-külön szavazunk. Ki az, aki egyetért az I. határozati javaslat a./
alternatívájával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

117/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  Balmazújváros  Dózsa  Gy.  utcai  óvoda  értékesítése  tárgyában  készült  előterjesztés  I.  határozati
javaslati pontjának a./ alternatíváját javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a II. határozati javaslat a./ alternatívájával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

118/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  Balmazújváros  Dózsa  Gy.  utcai  óvoda értékesítése  tárgyában  készült  előterjesztés  II.  határozati
javaslati pontjának a./ alternatíváját javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a III. határozati javaslat a./ alternatívájával?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

119/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:
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A Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a Balmazújváros Dózsa Gy.  utcai  óvoda értékesítése tárgyában készült  előterjesztés III.  határozati
javaslati pontjának a./ alternatíváját javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a IV. határozati javaslati ponttal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

120/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a Balmazújváros  Dózsa Gy.  utcai  óvoda értékesítése  tárgyában készült  előterjesztés  IV.  határozati
javaslati pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a V. határozati javaslati ponttal?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

121/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújváros Dózsa Gy. utcai óvoda értékesítése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  Balmazújváros  Dózsa  Gy.  utcai  óvoda értékesítése  tárgyában  készült  előterjesztés  V.  határozati
javaslati pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

8. Előterjesztés a települési mezei őrszolgálatról, a mezőőri járulékról szóló 21/2015.(XI. 30.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? Vélemény, hozzászólás?

Demeter Pál bizottsági tag
Mi indokolja ezt a csökkentést?

dr. Veres Margit polgármester
Részben sikerült beszerezni azokat az eszközöket, amelyekről döntött a Képviselő-testület a mezőőri
járulék emelésekor, hiszen a gépjárművek beszerzése megtörtént. Ez egy nagyobb összeg volt. A GPS
beszerelése is megtörtént és nyomon követhető a mezőőrök munkája. De szükség van még egyéb
eszközökre, ami a mezőőrök munkáját segíti,  a fenntartáshoz szükséges. Ezeket a dolgokat,  ha be
tudjuk szerezni, akkor kevesebb bevétel is elég, akár az iroda kialakításához is, ahol ügyfélfogadást
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tudnak  tartani,  lehetőség  van  még  a  jövő  évben  ezen  összeg  terhére  megcsinálni  azokat  a
beruházásokat, vagy azokat a beszerzéseket, amire szükség van a számításaink szerint.

Demeter Pál bizottsági tag
Örömmel szavazok meg egy csökkentést, csak tudva lévő volt, hogy volt egy bizonyos réteg, akik
nem voltak tisztában ennek a járuléknak az elköltésével kapcsolatosan. 

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

7 jelenlévő bizottsági tag közül 7 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 7 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

122/2016. (XI. 21.) sz. PMKB határozat:

A települési mezei őrszolgálatról, a mezőőri járulékról szóló 21/2015.(XI. 30.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a  települési  mezei  őrszolgálatról,  a  mezőőri  járulékról  szóló  21/2015.  (XI.  30.)  önkormányzati
rendelet  módosítása  tárgyában  készült  előterjesztés  rendelet-tervezetét  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek. 

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így Varga László az ülést bezárta.

K.m.f.

Varga László
bizottsági elnök

Blaskó Sándor
bizottsági tag

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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